
Protokół Nr 11/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

  w dniu 9 maja 2017 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Henryk Klimaszewski, p. Janusz 
Kwiatek, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Kierownik 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik 
Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. Agnieszka Szczepkowska, Kierownik 
Wydziału Komunikacji – p. Grzegorz Gromański.  

 Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 
 

Porządek obrad: 

I. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
 1.Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi.  
 
II. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska:  

1.Wniosek o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew.  
2.Uzgodnienie projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów w obrębie Piątki, gmina Nidzica.   

 
III. Wydział Komunikacji: 

1.Rozpatrzenie wniosku o umorzenie należności z tytułu opłat za usunięcie i parkowanie 
pojazdu. 

 
IV. Wydział Finansowy: 
 1.Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.  

2.Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia i przekazania sprawozdania finansowego 
za rok 2016.  
 

Na salę obrad dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  

 

Ad.I.1. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawę dotyczącą potwierdzenia prawa własności 

Powiatu Nidzickiego, dla nieruchomości o powierzchni 257 m2, która położona jest w m. 

Szemplino Wielkie, a zajęta jest pod fragment drogi powiatowej nr 1625N Janowo – Zaborowo – 

Nowa Wieś Wielka. Poinformowała, że wpłynęło zawiadomienie od Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego o wszczęciu na wniosek Zarządu Powiatu postępowania w tej sprawie. Dodała, że 

obecnie właścicielem nieruchomości jest osoba fizyczna. Z mocy prawa z dniem 01.01.1991 r. 

Powiat stał się właścicielem wszystkich dróg publicznych - powiatowych, które zostały 

wybudowane również na gruntach prywatnych. Zaznaczyła, że prawo to musi potwierdzić 

Wojewoda poprzez wydanie decyzji administracyjnej.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

 

 Ad.I.2. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje o zawartych przez Dyrektora Zespołu 
Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy umowach najmu: 
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1) Wynajem jednego pomieszczenia (49 m2 z dostępem do WC) w budynku szkolnym 

przy ul. Jagiełły 3 dla firmy prowadzącej Ośrodek Szkolenia Kierowców. Umowa zawarta została 

na okres od 24.04.2017 r. do 31.05.2017 r., za 15 godzin na kwotę 193,05 zł netto plus VAT.  

2) Wynajem placyku manewrowego o powierzchni ok. 400 m2 znajdującego się przy sali 

gimnastycznej, na ul. Wyborskiej 12. Placyk został wynajęty na potrzeby kursu prawa jazdy. 

Umowa zawarta została na okres od 08.05.2017 r. do 07.07.2017 r. Stawka czynszu  za 1 m-c w 

wysokości 108,82 zł netto plus VAT.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

 

Ad.I.3.  

p. Iwona Urbanowicz odniosła się do tematu postępowania administracyjnego 

prowadzonego przez Burmistrza Nidzicy, w sprawie wydania decyzji odnośnie lokalizacji 

inwestycji celu publicznego, jakim jest budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w m. 

Rozdroże i m. Łysakowo. Inwestycja ma być częściowo zlokalizowana między innymi na naszych 

drogach powiatowych.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska.  

 

Ad.II.1.  

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

o wyrażenie zgody na usunięcie 3 szt. drzew z pasa drogowego drogi powiatowej nr 1991 N 

relacji dr. nr 1550 N – dr kraj. Nr 7 w obrębie miejscowości Kanigowo, gmina Nidzica. Dodała, 

że wykonawca budowy drogi S7 tj. Firma STRABAG stwierdził, iż wnioskowane drzewa kolidują 

z budową w/w drogi.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie w/w drzew.  

 

Ad.II.2. 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek Burmistrza Nidzicy o uzgodnienie 

projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębie Piątki, 

gmina Nidzica. Sprawa dotyczy przede wszystkim terenu przy torach, przy budynkach p. 

Kamińskiego. Wcześniej w planie był to teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i 

usługowej.  Na wniosek właściciela teren został zmieniony na zabudowę wielorodzinną.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie uzgodnił powyższy projekt.  

 

Ponadto Pan Starosta poprosił Panią Kierownik o informacje na temat odwiertów.   

p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że inwestorzy złożyli wnioski. Najpierw o 

zatwierdzenie projektu robót geologicznych. Projekt ten został zatwierdzony w styczniu br. 

Następnie został złożony wniosek o zatwierdzenie dokumentacji hydrogeologicznej. 

Postępowanie jest w trakcie. W najbliższym czasie powinna być decyzja. Dodała, że tylko 

właściciel jest stroną w postępowaniu. Inwestor po uzyskaniu takiej decyzji będzie mógł złożyć 

wniosek o pozwolenie wodno-prawne. Przy pozwoleniu wodno-prawnym konieczne będzie 

dołączenie decyzji o warunkach zabudowy.  
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Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że SKO prawdopodobnie uchyliło decyzje 

środowiskowe. Obecnie otwiera się konsultacje. To gmina decyduje co i gdzie powstanie na jej 

terenie. Jeśli do nas wpłyną wnioski to mamy określony termin na wydanie decyzji. Starosta 

oznajmił, że ma nadzieję, iż decyzje zostaną uchylone.  

Starosta dodał również, że mamy wniosek rolnika, który prowadzi normalną działalność i 

jemu możemy pomóc. Cedrob natomiast chce postawić 80 kurników, co nie jest dobre na tak 

małym terenie. To dział produkcji specjalnej. Podatki są niewielkie, a nie zdefiniowany jest 

problem szkodliwości kurników na środowisko.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

 

p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączył p. Grzegorz Gromański.  

 

Ad.III.1. 

p. Grzegorz Gromański przedstawił wniosek o umorzenie należności z tytułu opłat za 
usunięcie i parkowanie pojazdu. 

p. Kierownik przypomniał, że samochód został usunięty w 2010 r. Wniosek o umorzenie 

należności był już składany dwukrotnie. Dotąd wszystkie decyzje były odmowne. Mieszkanka 

Nidzicy powołuje się na trudną sytuację finansową. Należności z tytułu usunięcia i parkowania 

pojazdu wynoszą obecnie 28.828,00 zł. Komornik ściągnął środki w wysokości 2.707,00 zł.  

p. Kierownik przypomniał, że w takiej sytuacji Zarząd może jedynie udzielić ulgi lub 
rozłożyć kwotę na raty.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że był tylko jeden przypadek umorzenia 
należności, ze względu na chorobę psychiczną. 

p. Janusz Kwiatek stwierdził, że to takie suche prawo. Procedura egzekucyjna jest 
wszczęta względem dwóch osób.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd po zapoznaniu się z aktami sprawy stwierdził, że nie ma podstaw do 

umorzenia należności. 

             

 Ad.IV.1.  

p. Renata Mróz przedstawiła decyzje zmian w budżecie powiatu na 2017 rok: 

 

1) Decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 54/2017 z dnia 20 kwietnia 2017 r. 

wprowadzającą następujące zmiany: 

- Zwiększającą plan dotacji celowej w dziale 710 rozdziale 71015 §2110 o kwotę 1 750 zł z 

przeznaczeniem na dofinansowanie Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego.  

Zarząd zwiększył plan dochodów we wskazanej pozycji oraz zwiększył plan  

wydatków w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w dziale 710 rozdziale 

71015 § 4020 o kwotę 1  750 zł.  

 

2) Decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 45/2017 z dnia 10 kwietnia 2017 r. 

wprowadzającą następujące zmiany: 

- Zmniejszającą plan dotacji celowej w dziale 710 rozdziale 71015  §6410 o kwotę 60 000 zł.  
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Zarząd zmniejszył plan dochodów we wskazanej pozycji oraz zmniejszył plan 

wydatków w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w dziale 710 rozdziale 

71015 § 6060 o kwotę 60 000 zł. 

 

     Powyższe decyzje zostały zawarte w uchwale Zarządu Powiatu Nr 272/2017 w sprawie 

zmian w budżecie na rok 2017, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Została 

ona podjęta jednogłośnie. 

 

            Ad.IV.2. 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia i 
przekazania sprawozdania finansowego za rok 2016.  

Zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Zarząd 
Powiatu przekazuje sprawozdanie finansowe za rok 2016 Radzie Powiatu.  

Sprawozdanie to składa się z: 

a) bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

b) bilansu jednostki budżetowej – łączny, wynikający z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych, 

c) rachunku zysków i strat – łączny, obejmujący dane wynikające z rachunku zysków 

i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

d) zestawienia zmian w funduszu jednostki – łączne zestawienie, obejmujące dane 

wynikające z zestawienia zmian w funduszu samorządowych jednostek 

budżetowych. 

Skarbnik omówiła powyższe sprawozdanie.  

Podkreśliła, że suma bilansu wszystkich jednostek powiatu na koniec 2016 r. wyniosła 

144.977.738,22 zł. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 273/2017 w sprawie przyjęcia i 
przekazania sprawozdania finansowego za rok 2016, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie.  
Na tym protokół zakończono. 

 

 

 Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 
/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

Z- ca Przewodniczącego Zarządu 
 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 
 / - / Robert Radzymiński 
 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 Członek Zarządu 
 / - / Janusz Kwiatek 
  

 


